

**Lønn for arbeidstakere i staten gjeldende fra 1.mai 2019**

|    |         |
|----|---------|
| 19 | 300 300 |
| 20 | 303 800 |
| 21 | 307 600 |
| 22 | 311 200 |
| 23 | 315 100 |
| 24 | 319 000 |
| 25 | 323 200 |
| 26 | 327 400 |
| 27 | 331 300 |
| 28 | 335 300 |
| 29 | 339 000 |
| 30 | 343 000 |
| 31 | 346 600 |
| 32 | 350 700 |
| 33 | 354 500 |
| 34 | 358 700 |
| 35 | 362 800 |
| 36 | 367 100 |
| 37 | 371 800 |
| 38 | 376 500 |
| 39 | 381 200 |
| 40 | 386 200 |
| 41 | 391 300 |
| 42 | 397 100 |
| 43 | 402 600 |
| 44 | 408 600 |
| 45 | 414 600 |
| 46 | 420 700 |
| 47 | 428 200 |
| 48 | 435 100 |
| 49 | 442 300 |
| 50 | 449 300 |
| 51 | 456 400 |
| 52 | 464 000 |
| 53 | 472 000 |
| 54 | 479 600 |
| 55 | 488 000 |
| 56 | 496 100 |
| 57 | 504 700 |
| 58 | 513 600 |
| 59 | 523 200 |
| 60 | 532 300 |
| 61 | 542 400 |
| 62 | 552 800 |
| 63 | 563 700 |

|     |           |
|-----|-----------|
| 64  | 573 100   |
| 65  | 583 900   |
| 66  | 594 400   |
| 67  | 605 500   |
| 68  | 615 900   |
| 69  | 627 700   |
| 70  | 640 200   |
| 71  | 655 400   |
| 72  | 667 200   |
| 73  | 679 000   |
| 74  | 691 400   |
| 75  | 704 900   |
| 76  | 723 200   |
| 77  | 741 300   |
| 78  | 765 100   |
| 79  | 789 200   |
| 80  | 813 400   |
| 81  | 837 200   |
| 82  | 860 300   |
| 83  | 883 100   |
| 84  | 906 000   |
| 85  | 934 800   |
| 86  | 963 200   |
| 87  | 992 200   |
| 88  | 1 014 900 |
| 89  | 1 037 800 |
| 90  | 1 060 700 |
| 91  | 1 083 900 |
| 92  | 1 106 600 |
| 93  | 1 129 600 |
| 94  | 1 152 500 |
| 95  | 1 175 600 |
| 96  | 1 198 000 |
| 97  | 1 220 500 |
| 98  | 1 243 000 |
| 99  | 1 264 500 |
| 100 | 1 285 900 |
| 101 | 1 307 400 |

---

<sup>1</sup> Det skal trekkes kr 400,- pr. år i OU-midler av bruttolønn pr. år.

Bruttolønn kan inkludere mer enn bruttolønn etter hovedlønnstabellen, for eksempel kronetillegg gitt i lokale forhandlinger og kronetillegg som tidligere ble gitt som B-tillegg. Pensjonsinnskudd er 2 pst av bruttolønn opp til 12\*folketrygdens grunnbeløp. For høyere bruttolønn beregnes 2 pst pensjonsinnskudd av 12\*folketrygdens grunnbeløp. Nettolønn er bruttolønn etter fratrekk for OU-midler og pensjonsinnskudd.

Overtidsgodtgjørelse beregnes ut fra bruttolønn som deles på 1850 og multipliseres med 1,5 (50%) og 2 (100%).

Nattidskompensasjon beregnes ut i fra bruttolønn som deles på

1850 og multipliseres med 0,45 (45%).